
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 26. marts 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 337

Vil ministeren besvare følgende spørgsmål med henblik på en evaluering af konsekven-

serne af sygedagpengereformen fra 2014:

� Hvor mange personer fik forlænget sygedagpengeperioden efter 52 uger i årene

2010-2013? I svaret bedes ministeren for de enkelte år opgøre antallet af personer og

andelen af samtlige sygedagpengemodtagere fordelt på de enkelte kommuner.

� Hvor mange personer fik forlænget sygedagpengeperioden efter 22 uger i årene

2015-2018? I svaret bedes ministeren for de enkelte år opgøre antallet af personer og

andelen af samtlige sygedagpengemodtagere fordelt på de enkelte kommuner.

� Hvor mange gange er forlængelsesbestemmelserne § 27, stk. 1 nr. 1-7 blevet brugt i

årene 2010-2018? I svaret bedes ministeren for de enkelte år oplyse antallet af personer,

der har fået forlænget retten til sygedagpenge og andelen af samtlige sygedagpenge-

modtagere, der har fået forlænget retten til sygedagpenge fordelt på de enkelte kommu-

ner.

� Hvor mange personer på sygedagpenge blev raskmeldt af kommunen i årene 2010 –

2013? I svaret bedes ministeren for de enkelte år opgøre antallet af personer og andelen

af samtlige sygedagpengemodtagere fordelt på de enkelte kommuner.

� Hvor mange personer på sygedagpenge blev raskmeldt af kommunen i årene 2015 –

2018? I svaret bedes ministeren for de enkelte år opgøre antallet af personer og andelen

af samtlige sygedagpengemodtagere fordelt på de enkelte kommuner.

� Hvor mange personer har i alt modtaget sygedagpenge i årene 2015-2018? I svaret be-

des ministeren fordelen personerne på de enkelte år og på de enkelte kommuner.

� Hvor mange personer var i alt fortsat sygemeldt efter et år i årene 2015-2018? I svaret

bedes ministeren fordelen personerne på de enkelte år og på de enkelte kommuner.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Finn Sørensen (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Finn.S@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted

formand
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